

### 【『導師與我』抽獎活動辦法】

活動時間：113 年 09 月 23 日 ~ 09 月 27 日。

活動頁面：

[https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeWfgmiJ9\\_BAjh4gBvkHRBs\\_eE3-jZetsErJ7MyMF18odT3eiA/viewform](https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeWfgmiJ9_BAjh4gBvkHRBs_eE3-jZetsErJ7MyMF18odT3eiA/viewform)

活動方式：

一、以下任務擇一完成，並將照片上傳至『導師與我』抽獎活動頁面。

1. 與導師合照(實體、視訊同框皆可)
2. 於教師節活動攤位寫卡片給導師，並與卡片合照(正、反面皆可)
3. 與教師節活動攤位背板合照

※檔案上傳視為授權北醫學輔中心可使用於官網上宣傳或作為成果報告。

二、於活動頁面中回答「導師對我說過令我印象深刻的一句話」或「我想給導師的一句話」(任選)。

活動獎品 Awards prizes：

獎項	獎品	名額
頭獎	星巴克 150 元飲料兌換券	20 名
特獎	7-11 禮券 100 元	32 名

※獎項將於 10 月 09 日以電腦亂數抽獎，並於 17:00 前公佈得獎名單在學生輔導中心官方網頁及臉書 FB 上，請得獎者攜帶學生證於 10 月 16 日 ~ 10 月 30 日到學輔中心領獎。

活動聯絡人：學輔中心 李欣潔心理師

email：hicindylee@tmu.edu.tw

電話：02-27361661 分機 2232

[ “Mentor and Me” Raffle Activity Guidelines]

**Event Period:** September 23, 2024 – September 27, 2024

**Event Page:** [Link to the Event Page](#)

**How to Participate:**

1. Complete one of the following tasks and upload a photo to the "Mentor and Me" raffle event page:
  - a. Take a photo with your mentor (either in person or via video call).
  - b. Write a card for your mentor at the Student Affairs Office’s Teacher’s Day booth and take a photo with the card (either front or back is acceptable).
  - c. Take a photo with the backdrop at the Student Affairs Office’s Teacher’s Day booth.

*Note: By uploading files, you authorize the Medical Guidance Center at Taipei Medical University to use the photos for promotional purposes on the official website or in a report on the event’s results.*

2. On the event page, respond to either:
  - a. "A memorable phrase my mentor once said to me" or
  - b. "A message I’d like to give my mentor" (choose one).

**Awards prizes :**

Prize Category	Prize	Number of Winners
first prize	Starbucks drink voucher (NTD 150)	20 名
special prize	7-11 gift card (NTD 100)	32 名

*Note: Prizes will be drawn randomly by computer on October 9 and the list of winners will be announced by 5:00 PM on the official website and Facebook page of the Student Counseling Center. Winners are requested to bring their student ID to the Counseling Center to claim their prize between October 16 and October 30.*

**Event Contact Person:** Counseling Center Psychologist, Cindy Lee

**Email:** hicindylee@tmu.edu.tw

**Phone:** +886-2-27361661 ext. 2232